

HONG KONG SQUASH CHAMPIONSHIPS 2022

香港壁球錦標賽 2022

Entry List 參賽者名單

	<u>No. 編號</u>	<u>English Name 英文姓名</u>	<u>Chinese Name 中文姓名</u>
Men's Master B 男子先進 B 組	MMB1	Watt Ka Chun Ringo	屈家俊
	MMB2	Krzysztof Kostienko	
	MMB3	Vincent Bedouillat	
	MMB4	Higgins Martin	
	MMB5	Wong Wai Chung	王偉聰
	MMB6	Chan Tsz Chung	
	MMB7	Mark Thomere	
	MMB8	James Craig Richard Jordan	
	MMB9	Pun Teddy	

Remarks 備註：

- No withdrawal and refund would be accepted unless a medical proof which stated the health condition of the participant is not suitable to participate in the activity could be provided.
除非參賽者能提供醫生證明文件表示身體狀況不適合參與是次比賽，否則不會接受無故退賽及退款。
- Please inform us if there is any wrong or missing information on or before **16 May (Mon) noon**.
若有任何錯誤資料或遺漏，請於 **5月16日(星期一) 中午12時正**或之前通知本會，以便更正。
- The Open Ballot of draw fixture will be held at Conference Room of Hong Kong Park Sports Centre at 11am on **17 May (Tue)**.
本會將於 **5月17日(星期二)**上午11時正在香港公園體育館會議室進行對賽公開抽籤。
- All the draws will be released via Hong Kong Squash Official website on **24 May (Tue)**.
賽程表將於 **5月24日(星期二)** 在香港壁球總會網頁內公佈。
- All players are required to strictly comply with the latest Guidelines for Hong Kong Squash Activity under COVID-19 outlined by Hong Kong Squash and the latest Government's regulations and guidelines. All decisions made in this tournament are rightfully under the discretion of Hong Kong Squash.
所有球員必須嚴格遵守本會訂立最新版本的 **2019 冠狀病毒病 - 香港壁球總會活動指引** 及 政府最新的防疫規定及指引。香港壁球總會保留一切決策之權利。